
Pod deravými košmi na Štrbskom Plese sa bavila aj Jojka

- Na Štrbskom plese ste sa ako družstvo premiérovo predstavili pod deravými košmi, čo
vás k tomu viedlo?

  

„Basket samotný, je pre nás všetkých dodnes najkrajším kolektívnym športom na svete!“

  

- Kto všetko bol vo vašom družstve?

  

„Kostru mužstva sme vyriešili z Adama Mečiara, Janka Mečiara a Romana Neuschla. Kostru
sme ďalej obalili svalmi, mozgom a pľúcami – o to sa postarali Matej Strcula, Adriana
Mikundová a Eva Nocarová.“

  

- S loptou ste neraz ukázali, že to viete, ako dlho ste sa venovali basketbalu? 

  

„V tejto zostave rovných osem minút, čo je nekresťansky krátky čas na to, aby sme ukázali ako
dlho sme sa poctivo pripravovali.“
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- Počuli sme o nejakej stávke s organizátormi podujatia, čo je na tom pravdy?

  

„Všetko, len doteraz si nevieme spomenúť, kto mal napísať mail, v ktorom sme mali všetko
zosumarizovať a podpísať krvou platnosť stávky.“

  

- V Open Fun kategórii ste si s tímom zahrali do sýtosti, plánujete ešte nejakú účasť na
tohtoročnej tour?

  

„Nezahrali sme si do sýta, práveže nám chýbali ešte 2 – 3 zápasy na nakopnutie Divokých koní,
ktoré v nás driemu. Dúfam, že to na niektorej ďalšej zastávke dobehneme.“

  

- Je potešujúce, že si v rámci 3x3 Basket Tour môžu zahrať aj družstvá tvorené z
neprofesionálov, len tak pre radosť?

  

„Najkrajšie na športe je, keď sa robí pre radosť. Škoda, že viacej aj profesionálnych športov nie
je samotnými športovcami, organizátormi a sponzormi vnímané ako „open fun“, bolo by v športe
veselšie a hravejšie.“

  

Na záver rozhovoru ešte kapitán družstva dodal: „Ďakujem organizátorom za spojenie 3x3 s
našim eventom na Štrbskom Plese a pevne verím, že a rok to zopakujeme a budeme
vystupovať ako spoločný event.“
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